

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 28-09-2026 02:19:29 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 28-09-2026 02:19:29 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
THE ARAB POTASH announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة البوتاس العربية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 23-09-2026	تاريخ الحدث الجوهري: 2026-09-23
Material changes in the Company's assets	التغيرات الهامة على موجودات الشركة
Disclosure of the Board of Directors' Resolution Regarding the Dike 19 Project With reference to the Instructions for the Disclosure of Issuing Companies, and the applicable accounting and auditing standards, and with reference to the information disclosed in the Company's financial statements for the second quarter of 2026 regarding the Dike 19 Project, please be informed that, at its meeting held on 23 September 2026, the Company's Board of Directors resolved not to undertake any remedial works in relation to the Dike 19 Project and to recognize an impairment loss equal to the Project's remaining carrying amount in the Company's financial results for the third quarter of 2026, in accordance with the relevant International Financial Reporting Standards (IFRS) and the accounting policies adopted by the Company. This resolution was made following the Board of Directors' review of the results of the relevant technical and financial studies and assessments, which indicated that the execution of the remedial works for the Dike 19 Project will not be economically feasible. Please note that this accounting treatment is non-cash in nature and will not result in any cash outflows from the Company. Furthermore, the Company will continue to take the necessary contractual and legal measures, including pursuing arbitration proceedings against the Project Engineer in accordance with the dispute resolution mechanism stipulated in the contract entered into between the Company and the Project Engineer.	إفصاح عن قرار مجلس الإدارة المتعلق بمشروع السد رقم (19) إشارة إلى تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، وبالإشارة إلى ما تضمنته القوائم المالية للشركة للربع الثاني من العام 2026 بخصوص مشروع السد رقم (19)، نرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة الشركة قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 2026/09/23 عدم تنفيذ أي أعمال تصحيحية لمشروع السد رقم (19)، والاعتراف بخسارة تدني في القيمة تعادل القيمة الدفترية المتبقية للمشروع ضمن النتائج المالية للشركة للربع الثالث من العام 2026، وذلك وفقاً للمعايير الدولية لإعداد التقارير المالية (IFRS) ذات الصلة والسياسات المحاسبية المعتمدة لدى الشركة. وقد جاء ذلك القرار بعد اطلاع مجلس الإدارة على نتائج الدراسات والتقييمات الفنية والمالية ذات الصلة، والتي أشارت إلى أن تنفيذ أي أعمال تصحيحية لمشروع السد رقم (19) لن يكون مجدياً من الناحية الاقتصادية. ونود الإشارة إلى أن هذه المعالجة المحاسبية تعد معالجة ذات طبيعة غير نقدية، ولا يترتب عليها أي تدفقات نقدية خارجة من الشركة. كما ستستمر الشركة في اتخاذ الإجراءات التعاقدية والقانونية اللازمة، بما في ذلك إجراءات التحكيم بحق مهندس المشروع، وذلك وفقاً لآلية فض النزاعات المنصوص عليها في العقد المبرم بين الشركة ومهندس المشروع.

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sama Moqbel	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sama Moqbel
---	---